



澳門國際品牌企業商會

Macao International Brand Enterprise Commercial Association

會員入會申請/補充表格

Application / Registration Form

編號 Ref No. _____

個人身份資料 Personal Identification

姓名 Name (請以正楷字填寫 Please complete in capital letters)

First Name _____
中文 _____ Last Name _____

身份證明文件類別 Type of Identification Document 出生日期 Date of Birth 性別 Sex
 身份證 BIR _____ ____/____/____ 男 M 女 F
 護照 Passport _____ 日/月/年 DD/MM/YY
 其他 Other _____ 國籍 Nationality _____

公司資料 Company Information

公司名稱 Company Name _____

職位 Title in Company _____

地址 Address _____

行業分類 Industry 僱員人數 Number of staffs 商號數量 Number of Firms

聯繫資料

通訊地址 Correspondence Address

電話 Tel () _____ 傳真 Fax () _____

電郵 Email _____ 手機 Mobile () _____



澳門國際品牌企業商會

Macao International Brand Enterprise Commercial Association

其他 Other

現任主要社會職務 Main Society Position

在中國及澳門投資項目或業務 Investment in China / Macau

會員費用 Membership Fee

	年費 Annual Fee
企業 Company Representative	<input type="checkbox"/> MOP3,000
個人 Individual Member	<input type="checkbox"/> MOP1,000

PERSONNEL RECORDS NOTICE 人事紀錄通知書

Please read this notice before you provide any personal data to the Macao International Brand Enterprise Commercial Association (MIBA).

向澳門國際品牌企業商會提供任何個人資料之前，請閱讀本通知書。

The personal data provided by you will be treated as confidential and used for application and other related purposes with MIBA only.

申請人在本申請表內所提供的個人資料，將絕對保密並只用於本商會會員申請工作及其他有關的事宜

When you provide personal data to us, please make sure that the data are accurate and complete. If you fail to provide us with the information required or if the information provided is inaccurate or incomplete, your application with MIBA will be affected.

當你提供這些資料時，請確保這些資料是準確及完整的。若果所提供的所需資料錯誤/不完整，你申請的情況將會受到影響。

Please also note that your personal data may be made available to: (同時，你的個人資料可能會交予)：

- Any other relevant parties who require them for matters related to your employment with or generally in respect of your provisions of services to MIBA (需要該等資料作為你受僱或服務於本商會的任何其他有關人等)
- Any relevant government departments/appropriate authorities when our company is required to provide them under the relevant legislation for use for the purpose of that legislation; or (根據法例本集團得按法例要求及指明的用途和目的提供該等資料予任何有關政府部門/適當機構; 或)
- Where permitted or authorized by law. (在法律容許或授權情況下)



澳門國際品牌企業商會

Macao International Brand Enterprise Commercial Association

We will obtain your consent before using your personal data for any other purposes
本商會將會在得到你的同意後，才使用你的個人資料作為其他目的

You are entitled to access your personal data and rectify errors if there are any. When exercising the right of access, you can apply in writing to the MIBA.

你依法享有查閱權或更正權，在行使查閱權時需以書面方式向本商會負責人提出。

DECLARATION 聲明

I have read through the Personnel Records Notice issued by the MIBA. I fully understand the purpose(s) for collecting my personal data and their use.

本人已閱畢澳門國際品牌企業商會個人資料使用通知書，並明瞭收集本人的個人資料的目的及其用途。

I declare that the information given above is correct. And I also understand if there are any false information, MIBA reserves the right to expel me.

我特此聲明以上資料正確無訛，並明白如有任何虛報資料將在無條件下被開除。

I have authorized MIBA to conduct a full investigation into my background and activities.

我授權澳門國際品牌企業商會進行有關本人背景和活動的詳細調查。

I understand all of my personal data just keep in personnel files by MIBA.

我明白所有提供的個人資料只作為商會秘書處檔案存檔之用。

推薦人

Referee _____

簽名

Signature _____

日期Date _____

由本會填寫 official use only

接受申請 Accepted

不接受申請 Not accepted

會員編號 Member Number _____ 入會日期 Date _____